
1h.

Interpelacja (Me —

m0 Ś
Radnego Miasta Bielsk Podlaski 24a. ć

BielskPodlaski 17.12.2019
|

A

Artur Maciej żukowski
(©

Radny Miasta Bielsk Podlaski

Przewodniczący Rady Miasta

Bielsk Podlaski

Dot.: Wyznaczenia punktów odbioru przeterminowanych leków

Treść interpelacji :

Wobec częstych zapytań mieszkańców miasta, w temacie: Gdzie mamy oddawać
przeterminowane, niewykorzystane leki? Proszę o wyznaczenie stosownej liczby aptek, tak
by zabezpieczały wszystkie rejony Bielska Podlaskiego w punkty odbioru leków.

Uzasadnienie: Zdaję sobie sprawę, że takowy punkt odbioru znajduje się w Przedsiębiorstwie
Komunalnym na ul. Studziwodzkiej i tylko tam. Nie ułatwia to spełnienia obywatelskiego
obowiązku dbałości o właściwe utylizowanie nieużytych i przeterminowanych leków, czyli
odpadów niebezpiecznych. Przede wszystkim odległość, która emerytom, ludziom częstokroć
w zaawansowanym wieku i poważnie schorowanym utrudnia , a wręcz uniemożliwia
pozbycie się ich.

Właściwym jest by takie punkty powstały w wyznaczonych aptekach położonych w miejscac
dostępnych tym najstarszym i najbardziej potrzebującym mieszkańcom.
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W odpowiedzina pytanie z dnia 17.12.2019 r. dotyczące wyznaczenia dodatkowych punktów
odbioru przeterminowanych łeków informuję, że według ustawy o utrzymaniu czystości i porządku
w gminach obowiązek odbierania i utylizacji przeterminowanych leków Spoczywa na gminie. Nie ma
jednak przepisów, które nakładałyby na apteki obowiązek przyjmowania przeterminowanych leków na
swój koszt. W ramach ustalonej opłaty za mieszkańca, stworzono punkt selektywnego zbierania
odpadów komunalnych (PSZOK), gdzie wszyscy mieszkańcy miasta mogą dostarczyć
przeterminowane leki. Stworzenie dodatkowych punktów w wyznaczonych aptekach wiąże się
z poniesieniem dodatkowych kosztów na utrzymanie i zagospodarowanie tych odpadów. W związku
z powyższym nie braliśmy pod uwagę tworzenia kolejnych PSZOK-ów, gdyż dodatkowe koszty
z tym związane zwiększałyby stawkę opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od każdej
osoby zamieszkującej nieruchomość.
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